
MOTIE

Van
Onderwerp
Datum raad
Agendapunt

: Fractie PvdA, ....

: uitspreken veto tegen een financiële bijdrage uit het mobiliteitsfonds ZKL.
: 31 oktober 2019
:9

De raad der gemeente Bloemendaal, in vergadering bijeen op 31 oktob er 20L9,

Kennis genomen hebbend van het voorstel van burgemeester en wethouders dd. 19 september
2019, nummer 2019006817, om ¡n te stemmen met een financiële b'rjdrage uit het Mobiliteitsfonds
Zuid-Kennemerland aan het structurele maatregelenpakket ,,spoor,, waarmee de
frequentieverhoging op het spoortracé Haarlem - Zandvoort gerealiseerd kan worden

Van mening zijnde dat de frequentieverhoging gedurende de zomermaanden en de
evenementendagen, (met als piekbelasting de Formule 1), voor Overveen tot een substantiele
verhoging van de overlast zal leiden,

Constaterende, dat uit alle verkregen informatie, met ínbegrip van die tijdens de bijeenkomst op 2g
oktober met NS en Prorail, is gebleken dat er niet zal worden voorzien in maatregelen die deze
overlast beperken, hetgeen zich verzet tegen letter en geest van de motie van de raad van L6
september 2019,

Van mening zijnde voorts dat voor de inwoners van overveen zo een niet-acceptabele situatie zal
ontstaan, die politiek en bestuurlijk niet kan worden genegeerd,

Draagt het college mitsdien op:

L. Gebruik te maken van het in de gemeenschappelijke regeling vastgelegde recht om het
voornemen van de financiele bijdrage uit het mobiliteitsfonds ten behoeve van de
frequentieverhoging spoortracé Haarlem - Zandvoort met een veto te voorkomen

2. Binnen de stuurgroep aan de orde te stellen dat mitígerende maatregelen aan en rond het
baanvlak ter beperking van de overlast voor de gemeente Bloemendaal een absolute
voorwaarde is om dit veto te heroverwegen,

En gaat over tot de orde van de dag

Fractie PvdA,
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Amendement ten aanzien van "Het ontwikkelperspectief Binnenduinrand-
Gedeelde Weelde", beheersing toerisme naar de Bloemendaalse kust,
Corsanummer:

*
BloemendaalVan:

Aan:

Onderwerp

CDA, GroenLinks , VVD

De voorzitter van de gemeenteraad van Bloemendaal

Amendement bij raadsvoorstel 201900654g

De gemeenteraad van Bloemendaal in vergadering bijeen op 31 oktober 20t9,

Constaterende dat:

1. ln het Ontwikkelperspectief enkele tekstpassages over de kustplaats Bloemendaal aan Zee en het daarbij
behorende strand zijn opgenomen die niet meer up-to-date zijn. College en Raad van de gemeente
Bloemendaal hebben de afgelopen paar jaar het beleid bijgesteld zodat een accent wordt gelegd op
'familiestrand' en beperking van feesten en evenementen.

Hoewel op de kaart het symbool "uitbreiding jaarrond voorzieningen" is verwijderd bij het strand van
Bloemendaal aanZee, zijn er in het Ontwikkelperspectief nog wat verouderde passages over het
Bloemendaalse strand opgenomen, in het bijzonder:

- p. 36: toelichting bij figuur 37 wordt toegelicht: "sfeergebied "sunkissed Beoch" Bloemendaal aan Zee
doorontwikkelen in liin met toeristisch profiet ats (DNA) onderdeel von Amsterdam Beoch";

- p.37: "lntensieve recreatie en evenementen zijn geconcentreerd rond de kustplaatsen (lJmuiden,
Bloemendool aan Zee en Zandvoort);

2. ln het Ontwikkelperspectief een passage is opgenomen met de tekst:

"Ook uit oogpunt van promotie en marketing is de insteek het profileren van de gehele strandzone als
"Amsterdam Beach", met daarbinnen profilering en positionering van de individuele badplaatsen volgens
hun eigen 'DNA". Voor de Binnenduinrand willen we voorts het 'verzorgingsgebied' uitbreiden naar de
hele MRA' Nu komt driekwart van de bezoekers uit de regio. Om dit te bereiken willen we voor zowel de
bezoeker uit de MRA als de binnenlandse en buitenlandse toerist een marketing- en promotiestrateg¡e
voor de Binnenduinrand in lijn met het door de MRA opgezette project "Amsterdam bezoeken, Holland
zien" 4."

Uit voornoemde tekstpassage blijkt de volgende doelstelling. Bovenop de autonomen groei van toeristen (circa
30 % volgens de wethouder) die o.a. Bloemendaal aanZee en het daarbij behorende strand bezoeken, wordt
ook nog eens tot doel gesteld extra toeristen aan te trekken. Dit wil men bereiken door middel van extra
investeringen in promotie en marketing.

Overwegende dat:

1. Het ontwikkelperspectief van belang is voor de samenwerking tussen de gemeenten en input vormt voor de
Omgevingsvisie (en de uitwerking daarvan in het Omgevingsplan) van Bloemendaal. Dat daarom het
Ontwikkelperspectief dient uit te gaan van het actuele beleid dat door College en Raad van de gemeente
Bloemendaal is vastgesteld ten aanzien van de kustplaats Bloemendaal aan Zee en het daarbij behorende
strand.

2. Groei van het toerisme niet ten koste mag gaan van het hoogwaardige woon- en leefmilieu en/of van de
aanwezige natuurwaarden in de Semeenten Bloemendaal. Dat deze waarden uitgangspunt zijn voor het
faciliteren/geleiden/sturen van de toenemende autonomen toeristenstroom naar de kustplaats Bloemendaal
aan Zee en het daarbij behorende strand. Dat de doelstelling verwoord in het Ontwikkelperspectief, zijnde
extra toeristen te trekken naar de kustplaats Bloemendaal aan Zee en het bijbehorende strand het



hoogwaardige woon- en leefmilieu en/of van de aanwezige natuurwaarden in de gemeente Bloemendaal
onnodig onderdruk zetten. Het geld dat gemoeid is met de investering in promotie en marketing om deze extra
toeristen te trekken naar Bloemendaal aan Zee en het bijbehorende strand kan beter gebruikt worden voor het
behoud van het hoogwaardige woon- en leefmilieu en/of van de aanwezige natuurwaarden in de gemeente
Bloemendaal.

3. ln de uitwerking van de Perspectief-'sporen' de gemeente uit eindelijk aan zet blijft, in het bijzonder via het
Bestemmings-/Omgevingspla n.

B E 5 I U lT pgnt 3 van het collesevoorstel te wiiziqen in:

"Het Ontwikkelperspectief Binnenduinrand-Gedeelde Weelde" vast te stellen, met dien verstand dat voor de
kustplaats Bloemendaal aan Zee en het daarbij behorende strand heeft te gelden dat:

A. de actuele strandvisie van de gemeente Bloemendaal leidend is. Derhalve wordt het accent gelegd op de
ontwikkeling van het strand als'familiestrand'en worden feesten/ evenementen beperkt;

B. de kustplaats Bloemendaal aan Zee en het daarbij behorende strand niet wordt doorontwikkeld tot
"Amsterdam Beach";

C. voor de kustplaats Bloemendaal aan Zee en het daarbij behorende strand geen marketing- en
promot¡estrategie wordt ontwikkeld in lijn met het project "Amsterdam bezoeken, Holland zien,,.

lngediend door

cDA, ..............

Gr1,.............
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Amendement Kerntakendiscussie 2OL9-2O2O

GroenLinks, D66

De voorzitter van de gemeenteraad van Bloemendaal

Motie bij raadsvoorstel 2019006569

*
Bloemendaal

Corsanummer

Van:

Aan:

Onderwerp

De raad van de gemeente Bloemendaal, in vergadering bijeen op 31 oktobe r 2oL9,

Overwegende
- het belang van het betrekken van inwoners bij het gemeentebestuur;
- het belang van een duidelijke onderzoeksopdracht;
- dat deelname van fracties aan de kerntakendiscussie wenselijk is, doch niet verplicht kan zijn;
- subsidieverstrekking nadrukkelijk meegenomen moet worden in de discussie;
- een compacte en doelgerichte uitvoering van het project wenselijk is;

Besluit het door B&w voorsestelde besluit bij 2019006569 te vervangen door:
besluit:
1. Een kerntakendiscussie te voeren met als resultaat:
a. Een visie op'kerntaken'en op basis daarvan:
b' ln 2020 - vóór kadern ota 202L - een (eerste) overzicht te hebben van mogelijkheden - ook in de tijd bezien -
om de gemeentel¡jke dienstverlening te beperken of te versoberen;
c. Daarbij ook gemeentelijke subsidies in scope te hebben;
2. Een Klankbordgroep Kerntakendiscussie in te stellen, waarin S-lke fractie met één raadslid vertegenwoordigdkanzijn. ç!. \.¿L tqc¡bS¿,hê{Ë(rik ,*idd¿nvà¿
3' Bij de discussie ook inwonersì[ãEãtrekken (ter voorbereiàiievan keuzes door de raad), bijvoorbeeld middels
een enquête overja/nee beperken van bepaalde diensten en/ofbelastingverhoging;
4. Het resultaat van de kerntakendiscussie uitgebreid te communiceren;
5. om voor projectleiding, communicatie en participatie (voortvloeiend,uit de besluitpunten L t/m 4) € 45.000
beschikbaar te stellen ten laste van de Flexibele Algemene Reserve.

lngediend door:

GroenLinks, ........ D66.........
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Hart
voor

Bloernendaal

Motie vreemd aan de orde van de dag: Herstel inspreekrecht in commissies

f)e gemeenteraacl bijeen in vergadering op 3L oktober 20L9

Overwegende dat/ kennis genomen hebbend van:

In aanloop naar de gemeenteraadsverkiezingen in 2018 door vrijwel alle partijen
is aangedrongen op herstel van het inspreekrecht in de
commissievergaderingen;

Tijdens de verkiezingsbijeenkomsten is gebleken dat bij inwoners grote behoefte
bestaat in te kunnen spreken tijdens openbare commissievergaderingen en dat
raadsleden dan in de gelegenheid zijnvragen te stellen aan de insprekers;

a

Is van mening dat:

Het inspreekrecht een wezenlijke bijdrage levert aan lokale democratie;

o

a

Het inspreekrecht geen afbreuk doet aan beeldvormende avonden;

Beeldvormende avonden aan een evaluatie zijn onderworpen maar dat de betekenis
hiervan los dient te worden gezienvan het inspreekrecht tijdens
commissievergaderingen

Besluit:

De griffie te verzoeken een voorstel totwijziging van het Reglement van Orde van de
gemeenteraad van Bloemendaal op te stellen tot herinvoering van het inspreekrecht in de
commissies (zoals neergelegd in de'oude'artikelen 59 en 60 van het Reglement van Orde)
en dit voorstel aan de raad voor te leggen

En gaat over tot de orde dug.
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